



**LAPORAN LIPUTAN MEDIA HARIAN
SABTU 14 MEI 2022**

BIL	TAJUK KERATAN AKHBAR	KEMENTERIAN / JABATAN / AGENSI
1.	HARGA DURIAN DIJANGKA LEBIH MAHAL TAHUN INI, MELAKA HARI INI -ONLINE	LEMBAGA PEMASARAN PERTANIAN PERSEKUTUAN (FAMA)
2.	HARGA DURIAN DIJANGKA NAIK DUA KALI GANDA, SUARA MERDEKA -ONLINE	
3.	HARGA DURIAN DIJANGKA NAIK SEKALI GANDA, SH -ONLINE	
4.	MUSANG KING DIJANGKA NAIK SEHINGGA RM80 SEKILOGRAM, KOSMO -ONLINE	
5.	DURIAN PRICES EXPECTED TO INCREASE BY 100PC THIS YEAR, PREDICTS MINISTRY, MELODY INTER -ONLINE	
6.	DURIAN PRICES EXPECTED TO INCREASE BY 100 PCT THIS YEAR – MAFI, SELANGOR JOURNAL -ONLINE	
7.	DURIAN PRICES EXPECTED TO DOUBLE THIS YEAR, FREE MALAYSIA TODAY -ONLINE	
8.	DURIAN PRICES EXPECTED TO DOUBLE THIS YEAR, THE STAR -ONLINE	
9.	WE ARE UNITED -ONLINE	
10.	SEE HUA -ONLINE	
11.	ORIENTAL DAILY NEWS -ONLINE	

UKKMAFI

UNIT KOMUNIKASI KORPORAT
KEMENTERIAN PERTANIAN DAN INDUSTRI MAKANAN
(UNTUK EDARAN DALAMAN MAFI, JABATAN DAN AGENSI SAHAJA)

TARIKH	MEDIA	RUANGAN	MUKA SURAT
14/5/2022	MELAKA HARI INI	ONLINE	

Harga durian dijangka lebih mahal tahun ini



Harga durian di seluruh negara pada tahun ini bakal melonjak antara 60 hingga 100 peratus.

UMBAL 14 Mei- Harga durian di seluruh negara pada tahun ini bakal melonjak antara 60 hingga 100 peratus.

Timbalan Menteri Pertanian dan Industri Makanan (MAFI) I, Datuk Seri Ahmad Hamzah berkata ia berikutan musim pengeluaran durian tahun ini lewat berbanding sebelum ini.

Katanya, hal itu berpunca daripada faktor cuaca termasuk keadaan hujan berterusan selain kos baja dan gaji pekerja yang meningkat.

“Dua negeri iaitu Pulau Pinang dan Perak sudah menyaksikan kekurangan pengeluaran durian sehingga 50 peratus.

“Persatuan Penanam Durian juga ada memaklumkan kepada kita mereka mungkin akan naikkan harga durian termasuk durian pilihan utama seperti black thorn (duri hitam), musang king dan durian kampung.

“Saya ada laporan yang menjangkakan tahun ini durian duri hitam boleh mencecah harga RM100 sekilogram, Musang King, RM60 hingga RM80 mengikut gred berbanding dulu RM30 ke RM40,” katanya.

Beliau berkata demikian dalam sidang media selepas majlis rumah terbuka Aidilfitri di kediamannya di Umbai, hari ini.



Timbalan Menteri Pertanian dan Industri Makanan (MAFI) I, Datuk Seri Ahmad Hamzah

Mengulas lanjut, Ahmad Hamzah berkata, hujan berterusan bukan sahaja memberi kesan kepada proses pendebungaan, malahan hujan lebat mengakibatkan putik durian gugur sehingga menjejaskan penghasilan buah.

Tambahnya, beliau juga telah mendapatkan pandangan daripada Pengarah Lembaga Pemasaran Pertanian Persekutuan (FAMA) negeri termasuk Perak dan Pulau Pinang yang mengenai jangkakan kenaikan itu yang sudah berlaku di negeri berkenaan.

Jelasnya, pihaknya juga tidak menetapkan had harga bagi buah-buahan kerana ia adalah diluar kawalan, sebaliknya ditentukan berdasarkan prinsip asas ekonomi bergantung kepada pengeluaran dan permintaan.

“Kalau bekalan kurang, permintaan tinggi, harga akan meningkat dan begitu juga sebaliknya. Sebab itu buah-buahan ini kita tidak mengawal harga,” katanya.

TARIKH	MEDIA	RUANGAN	MUKA SURAT
14/5/2022	SUARA MERDEKA	ONLINE	

Harga durian dijangka naik dua kali ganda



JASIN: Penggemar durian perlu bersedia untuk membayar hampir dua kali ganda untuk buah kegemaran mereka, terutama durian premium seperti Musang King dan Black Thorn, pada musim durian ini.

Timbalan menteri pertanian dan industri makanan Ahmad Hamzah berkata: "Persatuan penanam durian telah mengeluarkan laporan bahawa bukan sahaja harga durian Black Thorn dan Musang King akan naik, tetapi juga durian kampung."

Harga Black Thorn dijangka melebihi RM100 sekilogram manakala Musang King berharga sekitar RM60 hingga RM80 sekilogram, bergantung kepada gred, berbanding RM30 hingga RM40 sekilogram sebelum ini.

Kenaikan harga itu adalah hasil daripada penurunan pengeluaran durian sebanyak 50% disebabkan oleh keadaan cuaca.

"Kami percaya musim hujan pada akhir Mac hingga April telah menjejaskan pendebungaan durian, dan jumlah buah yang dikeluarkan. "Kami menjangkakan faktor ini akan mengakibatkan penurunan sebanyak 50% dalam jumlah pengeluaran di beberapa negeri," katanya kepada pemberita di sini hari ini.

Peningkatan kos baja dan buruh juga telah menjejaskan pengeluaran Raja Buah-buahan.

"Setakat ini, Pulau Pinang dan Perak telah mengalami penurunan pengeluaran sebanyak 50%," katanya. Beliau berkata kementerian juga telah mendapatkan maklum balas daripada Agensi Pemasaran Pertanian Persekutuan (Fama) di Pulau Pinang dan Perak mengenai anggaran kenaikan harga di negeri berkenaan.

Ahmad berkata kementerian tidak mengawal harga durian kerana ini ditentukan oleh pengeluaran dan bekalan.

TARIKH	MEDIA	RUANGAN	MUKA SURAT
14/5/2022	SINAR HARIAN	ONLINE	

Harga durian dijangka naik sekali ganda



Harga jualan durian pada musim kali ini dijangka meningkat sekali ganda disebabkan hasil berkurangan berbanding tahun sebelum ini. - Gambar hiasan

JASIN - Harga jualan durian pada musim kali ini dijangka meningkat sekali ganda disebabkan hasil berkurangan berbanding tahun sebelum ini, namun permintaan tinggi.

Timbalan Menteri Pertanian dan Industri

Makanan 1 (MAFI), Datuk Seri Ahmad Hamzah berkata, penggemar durian di negara ini perlu bersedia dengan kemungkinan kenaikan yang tidak dapat dielakkan kerana beberapa faktor termasuk cuaca hujan berpanjangan hingga memberi impak kepada pengeluaran durian.

Menurutnya, kenaikan seperti dari RM30 hingga RM40 sekilogram bagi durian musang king kepada RM60 hingga RM80 sekilogram itu juga disebabkan kos baja yang meningkat selain masalah kekurangan pekerja di ladang.

Katanya, berdasarkan maklum balas persatuan penanaman durian telah memberi bayangan mengenai kenaikan tersebut terutama durian popular seperti musang king dan duri hitam.

"Persatuan memaklumkan akan menaikkan harga durian, tetapi kita tidak tahu berapa. Ada juga negeri yang melaporkan lebih 50 peratus kekurangan durian disebabkan cuaca.

"Jadi ia memberi kesan kepada pembungaan dan pendebungaan kerana apabila hujan lebat bunga akan gugur, sebab itu jangkakan pengeluaran berkurangan," katanya.

Ahmad berkata demikian kepada pemberita ketika ditemui pada Majlis Rumah Terbuka Ahli Parlimen Jasin dan MAFI di Umbai di sini pada Sabtu.

Hadir sama, Ketua Setiausaha MAFI, Datuk Haslina Abdul Hamid dan Ketua Pengarah Lembaga Pemasaran Pertanian Persekutuan (FAMA), Datuk Zainal Abidin Yang Razali.

Mengulas lanjut, Ahmad berkata, ada ahli persatuan yang memberi gambaran bahawa kenaikan itu boleh mencecah sehingga RM100 sekilogram.

"Biarpun buah-buahan tiada harga kawalan, tetapi kita jangan membebankan pengguna dengan harga tinggi," katanya.

TARIKH	MEDIA	RUANGAN	MUKA SURAT
14/5/2022	KOSMO	ONLINE	

Musang King dijangka naik sehingga RM80 sekilogram



JASIN – Harga durian dijangka naik termasuk Musang King yang mencecah RM80 sekilogram di seluruh negara pada musim buah akan datang.

Timbalan Menteri Pertanian dan Industri Makanan (MAFI) I, Datuk Seri Ahmad Hamzah berkata, ia susulan bekalan buah durian mengalami penyusutan disebabkan cuaca hujan berterusan.

Katanya, perkara itu turut dimaklumkan Persatuan Penanam Durian mengenai kenaikan harga bagi durian premium termasuk Black Thorn (duri hitam) dan Musang King.

“Kita jangka harga durian akan naik sekali ganda, termasuklah Black Thorn boleh mencecah RM100 sekilogram, manakala Musang King sekitar RM60 sehingga RM80.

“Ini disebabkan bekalan durian merosot atas faktor cuaca hujan berterusan, baja dan kenaikan gaji pekerja,”katanya.

Beliau berkata demikian pada sidang media selepas majlis rumah terbuka Aidilfitri beliau di kediamannya di Umbai, di sini hari ini.

Jelasnya, cuaca hujan yang berterusan telah memberi kesan kepada proses pembungaan dan menyebabkan putik durian gugur.

Dalam pada itu, Ahmad Hamzah memberitahu, Pulau Pinang dan Perak telahpun mengalami penyusutan tersebut mencecah 50 peratus.

“Saya telah minta pandangan daripada Pengarah Lembaga Pemasaran Pertanian Persekutuan (FAMA) berhubung isu ini termasuk Pulau Pinang dan Perak yang telah menyaksikan penyusutan hasil durian.

“Kita tidak dapat nak kawal harga yang ditetapkan pemborong dan peniaga durian, jadi apa pun ia berbalik kepada prinsip asas ekonomi iaitu apabila permintaan lebih tinggi dari pengeluaran, harga akan naik,” katanya. – KOSMO! ONLINE

TARIKH	MEDIA	RUANGAN	MUKA SURAT
14/5/ 2022	MELODY INTER	ONLINE	

Durian prices expected to increase by 100pc this year, predicts ministry



Tourists enjoying durians sold at Anson Street, George Town, June 18, 2019. — Bernama pic

JASIN, May 14 — Durian fans, especially those who love premium varieties like Musang King and Black Thorn, will have to deal with an expected 100 per cent price increase during this year's durian season.

Deputy Agriculture and Food Industry Minister I Datuk Seri Ahmad Hamzah said the price hike was due to a

50 per cent drop in durian production due to weather conditions.

"We believe that the rainy season at the end of March to April has impacted the pollination of durian, which impacts the number of fruits.

"We expect this factor will result in a drop of 50 percent in total production in some states," he told reporters at the Aidilfitri Open House at Pengkalan Umbai here today.

Besides weather, increased fertiliser and labour costs have also affected the production of the King of Fruits.

"So far, Penang and Perak have acknowledged the estimated 50 per cent drop in production and even a durian planters association has issued a report that not only prices for Black Thorn and Musang King durians will rise, but also kampung durians as well," he added.

Prices for the Black Thorn variety are expected to exceed RM100 a kilogramme (kg) while Musang King will be priced around RM60 to RM80 a kg depending on grade, compared to RM30 to RM40 a kg previously.

Ahmad also explained that the ministry did not impose a limit to control the price of durians as it was beyond control, and depended on production and supply.

He noted that the ministry had also obtained feedback from the Federal Agricultural Marketing Agency (FAMA) in Penang and Perak about the estimated price hike in those states. — Bernama

TARIKH	MEDIA	RUANGAN	MUKA SURAT
14/5/2022	SELANGOR JOURNAL	ONLINE	

Durian prices expected to increase by 100 pct this year — Mafi



JASIN, May 14 — Durian fans, especially those who love premium varieties like Musang King and Black Thorn, will have to deal with an expected 100 per cent price increase during this year's durian season.

Deputy Agriculture and Food Industry Minister I Datuk Seri Ahmad Hamzah said the price hike was due to a 50 per cent drop in durian production due to weather conditions.

“We believe that the rainy season at the end of March to April has impacted the polination of durian, which impacts the number of fruits.

“We expect this factor will result in a drop of 50 percent in total production in some states,” he told reporters at the Aidilfitri Open House at Pengkalan Umbai here today.

Besides weather, increased fertiliser and labour costs have also affected the production of the King of Fruits.

“So far, Penang and Perak have acknowledged the estimated 50 per cent drop in production and even a durian planters association has issued a report that not only prices for Black Thorn and Musang King durians will rise, but also kampung durians as well,” he added.

Prices for the Black Thorn variety are expected to exceed RM100 a kilogramme (kg) while Musang King will be priced around RM60 to RM80 a kg depending on grade, compared to RM30 to RM40 a kg previously.

Ahmad also explained that the ministry did not impose a limit to control the price of durians as it was beyond control, and depended on production and supply.

He noted that the ministry had also obtained feedback from the Federal Agricultural Marketing Agency (Fama) in Penang and Perak about the estimated price hike in those states.

— Bernama

TARIKH	MEDIA	RUANGAN	MUKA SURAT
14/5/2022	FREE MALAYSIA TODAY	ONLINE	

Durian prices expected to double this year



The increase in durian prices will affect Musang King and Black Thorn and other varieties. (Bernama pic)

JASIN: Durian fans can expect to pay almost double for their favourite fruit, especially premium varieties like Musang King and Black Thorn, this durian season.

Deputy agriculture and food industry minister Ahmad Hamzah said: "A durian planters association has issued a report that not only prices for Black Thorn and

Musang King durians will rise, but also kampung durians as well."

Prices for the Black Thorn variety are expected to exceed RM100 a kg while Musang King will be priced around RM60 to RM80 a kg, depending on grade, compared to RM30 to RM40 a kg previously.

The price increase was a result of a 50% drop in durian production due to weather conditions.

"We believe that the rainy season at the end of March to April has affected durian pollination, and the number of fruits produced. "We expect this factor will result in a drop of 50% in total production in some states," he told reporters here today.

Increased fertiliser and labour costs have also affected the production of the King of Fruits.

"So far, Penang and Perak have acknowledged the estimated 50% drop in production," he said. He said the ministry had also obtained feedback from the Federal Agricultural Marketing Agency (Fama) in Penang and Perak about the estimated price increase in those states.

Ahmad said the ministry did not control the price of durians as this was determined by production and supply.

TARIKH	MEDIA	RUANGAN	MUKA SURAT
14/5/2022	THE STAR	ONLINE	

Durian prices expected to double this year



JASIN: Durian fans, especially those who love premium varieties like Musang King and Black Thorn, will have to deal with an expected 100% price increase during this year's durian season.

Deputy Agriculture and Food Industry Minister I Datuk Seri Ahmad Hamzah said the price hike was due to a 50% drop in durian production due to weather conditions.

"We believe that the rainy season at the end of March to April has impacted the pollination of

durian, which impacts the number of fruits.

"We expect this factor will result in a drop of 50% in total production in some states," he told reporters at the Aidilfitri open house at Pengkalan Umbai here.

Besides weather, increased fertiliser and labour costs have also affected the production of the King of Fruits.

"So far, Penang and Perak have acknowledged the estimated 50% drop in production and even a durian planters association has issued a report that not only prices for Black Thorn and Musang King durians will rise, but also kampung durians as well," he added.

Prices for the Black Thorn variety are expected to exceed RM100 per kg, while Musang King will be priced around RM60 to RM80 per kg, depending on the grade, compared to RM30 to RM40 per kg previously.

Ahmad explained that the ministry did not cap the price of durians as this depended on production and supply.

He noted that the ministry had also obtained feedback from the Federal Agricultural Marketing Agency (Fama) in Penang and Perak about the estimated price hike in those states. – Bernama

TARIKH	MEDIA	RUANGAN	MUKA SURAT
14/5/2022	WE ARE UNITED.COM	ONLINE	

雨季影响导致产量偏低 今年榴梿料翻倍涨价

#全国



阿末韩沙预计，今年的榴梿会翻倍涨价。

榴梿是大马的果王，也是人民喜爱吃的水果之一。不过，今年榴梿价格料将飙涨，恐怕要吃就要多付钱。

受雨季影响，今年的榴梿产量偏低，但榴梿需求量却很高；农业及食品工业部副部长拿督斯里阿末韩沙直言，预计今年的榴梿会翻倍涨价。

阿末韩沙为此呼吁国内“榴梿迷”做好榴梿涨价的心理准备，因为接下来的榴梿价格，会因无可避免的因素包括雨季的冲击，使得国内的榴梿价格进一步攀升。

他举例，其中，猫山王榴梿的价格，预料会从每公斤原本的30至40令吉，上涨至60至80令吉不等，涨价主要是受肥料成本增加，以及农场缺乏劳工所致。

他说，根据榴梿种植的相关公会代表反映得知，出现涨价的榴梿主要会是国内比较抢手的榴梿品种，包括猫山王和黑刺榴梿。

“相关公会告知，他们将会提高榴梿的售价，但目前还不知道涨幅。据悉，一些州属因受恶劣天气影响，导致今年的榴梿产量欠收50%。”

“恶劣天气会影响榴梿树的开花和授粉，甚至会导致花朵凋零，进而导致产量下跌。”

阿末韩沙也是野新国会议员，他是在周六出席国会议员服务中心和农业及食品工业部举办的开斋节开放门户活动中，向记者如是表示。

陪同出席者，还包括农业及食品工业部秘书长哈斯丽娜、大马联邦农业销售局（FAMA）总监拿督再那阿比丁等。

TARIKH	MEDIA	RUANGAN	MUKA SURAT
14/5/2022	SEE HUA	ONLINE	

今年要吃贵榴莲了 猫山王黑刺料翻倍涨价

2022年5月14日



(野新14日讯) 今年要吃贵榴莲了!

受雨季影响, 今年的榴莲产量偏低, 但榴莲需求量却很高; 农业及食品工业部副部长拿督斯里阿末韩沙直言, 预计今年的榴莲季节, 榴莲价格料会翻倍涨价。

阿末韩沙为此呼吁国内“榴莲迷”做好榴莲涨价的心理准备, 因为接下来的榴莲价格, 会因无可避免的因素包括雨季的冲击, 使得国内的榴莲价格进一步攀升。

他举例, 其中, 猫山王榴莲的价格, 预料会从每公斤原本的30至40令吉, 上涨至60至80令吉不等, 涨价主要是受肥料成本增加, 以及农场缺乏劳工所致。

他说, 根据榴莲种植的相关公会代表反映得知, 出现涨价的榴莲主要会是国内比较抢手的榴莲品种, 包括猫山王和黑刺榴莲。

“相关公会告知, 他们将会提高榴莲的售价, 但目前还不知道涨幅。据悉, 一些州属因受恶劣天气影响, 导致今年的榴莲产量欠收50%。”

“恶劣天气会影响榴莲树的开花和授粉, 甚至会导致花朵凋零, 进而导致产量下跌。”

阿末韩沙也是野新国会议员, 他是在今日出席国会议员服务中心和农业及食品工业部举办的开斋节开放门户活动中, 向记者如是表示。

陪同出席者, 还包括农业及食品工业部秘书长哈斯丽娜、大马联邦农业销售局 (FAMA) 总监拿督再那阿比丁等。

TARIKH	MEDIA	RUANGAN	MUKA SURAT
14/5/2022	ORIENTAL DAILY NEWS	ONLINE	

今年榴梿季节要吃贵榴梿了 猫山王、黑刺料翻倍涨价

902次转发



(野新14日讯) 今年要吃贵榴梿了!

受雨季影响, 今年的榴梿产量偏低, 但榴梿需求量却很高; 农业及食品工业部副部长拿督斯里阿末韩沙直言, 预计今年的榴梿季节, 榴梿价格料会翻倍涨价。

阿末韩沙为此呼吁国内“榴梿迷”做好榴梿涨价的心理准备, 因为接下来的榴梿价格, 会因无可避免的因素包括雨季的冲击, 使得国内的榴梿价格进一步攀升。

他举例, 其中, 猫山王榴梿的价格, 预料会从每公斤原本的30至40令吉, 上涨至60至80令吉不等, 涨价主要是受肥料成本增加, 以及农场缺乏劳工所致。

他说, 根据榴梿种植的相关公会代表反映得知, 出现涨价的榴梿主要会是国内比较抢手的榴梿品种, 包括猫山王和黑刺榴梿。

“相关公会告知, 他们将会提高榴梿的售价, 但目前还不知道涨幅。据悉, 一些州属因受恶劣天气影响, 导致今年的榴梿产量欠收50%。”

“恶劣天气会影响榴梿树的开花和授粉, 甚至会导致花朵凋零, 进而导致产量下跌。”

阿末韩沙也是野新国会议员, 他是在今日出席国会议员服务中心和农业及食品工业部举办的开斋节开放门户活动中, 向记者如是表示。

陪同出席者, 还包括农业及食品工业部秘书长哈斯丽娜、大马联邦农业销售局 (FAMA) 总监拿督再那阿比丁等。